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Årsmöte Veterinärmedicinska föreningen   
Datum 20-11-2024 
§79–99  
 

Protokoll årsmöte Veterinärmedicinska föreningen 20/11 kl. 16:30  

§79. Mötet öppnas 

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet öppnat kl. 16.38.  

§80. Val av mötesordförande (b) 

Beslut: Caitlin Sandström väljs till mötesordförande.  

§81. Val av sekreterare (b) 

Beslut: Liselle Simonsson väljs till sekreterare.  

§82. Val av fullmaktskontrollanter (b) 

Beslut: Carl Nilsson och Tova Hägerstrand väljs till fullmaktskontrollanter.  

§83. Fullmakter (i) 

4 giltiga fullmakter lämnas in.  

§84. Mötets behöriga utlysande (b) 

Beslut: Att godkänna mötets behöriga utlysande.  

§85. Godkännande av dagordningen (b) 

Beslut: Att godkänna dagordningen.  

§86. Val av justerare tillika rösträknare (b) 

Beslut: Stella Bergman och Naëmi Ansovald väljs till justerare tillika rösträknare.  

§87. Föregående mötesprotokoll (b) 

Beslut: Att föregående protokoll från föreningsmöte den 3/10 läggs till handlingarna.  

§88. Fastställande av röstlängd (b) 

Beslut: Att fastställa röstlängden till 102 inklusive fullmakter.  
Beslut: Att vid §96 fastställa ny röstlängd till 108 inklusive fullmakter.  

§89. Kårens tack (i) 

Kåren tackar Anna Bergh och Anna Lidvall Gräll för deras stora och ovärderliga hjälp med 
kårhusflytten. Detta görs med blommor.  

§90. Fackförbundens information (i) 

i. Sveriges Veterinärförbund 

Magnus Rosenqvist företräder Sveriges Veterinärförbund (SVF). Han berättar om 
djursjukvårdspriserna och hur en ökning av dessa resulterar i att många djurägare 
inte har råd med vård av sina djur. Han berättar även om att journalföringskrav är 
något som ses över, något som är viktigt så bland annat försäkringsbolag kräver 
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noggranna journaler. Anmälningsplikt av papperslösa är också aktuellt just nu och det 
är något som i princip alla förbund och organisationer är emot. Magnus berättar även 
om krisberedskap och beredskap under jourtid, frågan om vem som ska stå som 
ansvarig vid behandlingsfel och att förbundet ser problem med att det finns 
konkurrens mellan kliniker och veterinärer då det kan leda till konflikt. Allt detta 
jobbar förbundet aktivt med. Han påminner studenterna också om att det kommer 
finnas ett studentprogram under veterinärmötet i Västerås och att det finns en 
anmälning för detta.   

ii. Kommunal 

Ingen representant närvarar på mötet. 

iii. Naturvetarna 

Ingen representant närvarar på mötet.  

§91. Motion: Utöka köksposterna i KV (i, d, b) 

Köksmästare Arvid Törnfelt presenterar motion om stadgeändring enligt Bilaga 1.  

Beslut: Att bifalla motionen enligt Bilaga 1. Motionen röstas nu igenom för andra gången 

och förs in i stadgarna. 

Beslut: Att direktjustera beslutet.  

§92. Proposition: Studiebevakning av masterprogrammet i djuromvårdnad  

(i, b, d) 

Ordförande Caitlin Sandström presenterar proposition om stadgeändring enligt Bilaga 2.  

Beslut: Att bifalla propositionen enligt Bilaga 2. Propositionen röstas nu igenom för andra 

gången och förs in i stadgarna. 

Beslut: Att direktjustera beslutet.  

§93. Kårhusflytten (i, d, b) 

Caitlin Sandström presenterar punkten. På senaste föreningsmötet presenterades ett 

förslag om att samla in pengar för att frikoppla försörjningen av kårhuset från KC (gamla 

Universitetsdjursjukhuset) och det togs ett föreningsbeslut om att fullfölja detta. Sedan 

dess har arbetet med kårhusflytten fortlöpt och Caitlin presenterar för årsmötet ett nytt 

förslag på lösning.  

På campus finns det en byggnad på torget som kallas Inspektorn. I det huset skulle 

föreningen kunna hyra bottenvåningen. Det är ett bra läge nära campus vilket skulle 

medföra mer rörelse i kårhuset även under dagtid. Där finns fyra mötesrum, ett lunchrum, 

ett stort kontor, förråd, möjlighet till omklädningsrum och en uteplats där badtunnan kan 

stå. Det finns hiss och hundar är välkomna. Bastu skulle möjligen gå att lösa. Det finns 

dock inget kök annat en än ett mindre sådant där lunch kan värmas.  
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Caitlin förklarar att det i Inspektorn inte skulle finnas möjlighet att bedriva fika- och 

festverksamhet. Det finns dock möjlighet att bedriva den typen av verksamhet i 

bankettsalen bredvid loftets hörsal, en plats som föreningens alkoholtillstånd redan 

täcker. Det finns en bar som kan rustas upp utanför salen. Sittningar kan vara i Ulls 

restaurang eller i bankettsalen. Caitlin har även kontaktat Ulls restaurang om ett 

eventuellt samarbete och det skulle potentiellt gå att låna kök av Ultuna studentkår. SLU 

har uttryckt att de skulle kunna bygga ett kök som VMF kan använda i anslutning till 

bankettsalen. Fram tills att en lösning finns kan fikaverksamheten komma att behöva 

pausas. Festverksamheten verkar dock lättare att lösa och borde kunna fortlöpa som 

vanligt.  

Ytan i Inspektorn är mindre än den befintliga ytan, men en stor skillnad är att det inte 

finns festsal eller stort kök där. Caitlin lyfter att föreningen inte har råd att hyra något som 

är lika stort eller större än det befintliga kårhuset och att det därför kommer behöva ske 

omstruktureringar i verksamheten.  

Detta skulle vara en permanent lösning på föreningens bekymmer om lokal, men eftersom 

kårhuset kommer hyras finns möjlighet att flytta om man i framtiden skulle vilja. 

Dessutom finns möjlighet att expandera och hyra fler rum eller våningar i Inspektorn om 

det skulle behövas och föreningen klarar av den kostnaden.  

Caitlin berättar att det är möjligt att flytta redan under nästa år 2025. I samband med en 

flytt blir det aktuellt att sälja det befintliga kårhuset. Föreningen har ett arrendeavtal som 

löper tills slutet av 2026. Om en flytt sker 2025 sker en försäljning även då. Pengarna som 

blir över kommer gå till att upprusta det nya kårhuset. Det kommer att krävas 8 miljoner 

kronor för huset.  

Årsmötet är enigt om att projektet rör sig i rätt riktning.  

Styrelsen föreslår för föreningen att ta beslut om att säga nej till att flytta in i 

Universitetshuset, gå vidare med kårhusflytten med inriktning att flytta in i Inspektorn, 

sälja befintliga kårhuset till Akademiska hus. Styrelsen föreslår även att projektgruppen 

och styrelsen får mandat att ta beslut gällande flytten.  

Beslut: Att inte flytta in i Universitetshuset. 
Beslut: Att driva vidare kårhusflytten med inriktning att flytta in i Inspektorn och sälja 
nuvarande kårhuset, i stället för att frikoppla försörjningen av kårhuset från KC.  
Beslut: Att styrelsen och projektgruppen för kårhusflytten får mandat att ta beslut 

gällande flytten.  

§94. Val av ordförande för årsmötesförhandlingar (b) 

Styrelsen föreslår Mattias Johansson (ordförande 2020) som ordförande för 

årsmötesförhandlingarna.  

Beslut: Mattias Johansson väljs till ordförande för årsmötesförhandlingarna.  
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§95. Ekonomi (b) 

i. Fastställande av medlemsavgiften för 2025 

Styrelsen föreslår att för 2025 fastställa medlemsavgiften till 290kr/termin eller 

570kr/år för fullvärdigt medlemskap. Detta innebär att avgifterna är oförändrade 

sedan föregående år.  

Styrelsen föreslår att stödmedlemsavgiften fastställs till 300kr/år. Detta innebär en 

ökning på 50 kr från föregående år.   

Beslut: Att bifalla förslaget.  

ii.  Fastställande av beloppsgränsen för dubbel firmateckning  

Styrelsen föreslår en att för 2025 fastställa beloppsgräns för dubbelfirmateckning till 

om 20 000 kr. Detta är en ökning med 5 000kr från föregående år.  

Beslut: Att bifalla förslaget.   

§96. Personval (b) 

Valberedningen presenterar sitt förslag på kandidater till verksamhetsåret 2025. I de fall 
fler kandidater står på samma post förrättas personval genom sluten votering och dessa 
uppdateras i bilagan. Även nytillkomna nomineringar uppdateras i bilagan.  

Beslut: Att ha sluten votering.  

Beslut: Anja Sjöström väljs som tillfällig rösträknare ersättande Naëmi Ansovald 
avseende personvalet om sekreterare i styrelsen.  

Beslut: Årsmötet godkänner valberedningens förslag på personval enligt Bilaga 3.  

§97. Rapporter (i) 

a. Bladmagen  

Chefredaktör Tuve Andersson rapporterar.  

”Sen senaste föreningsmötet så har terminens första nummer av Bladmagen levererats 
ut till alla VMF:s medlemmar. Arbetet med terminens andra och därmed även årets sista 
nummer börjar också närma sig sitt slut, och förväntas skickas till tryckeriet i början av 
nästa vecka. Vi håller alla tummar och tår för att Postnord håller leveranstiderna, så att 
alla får tidningen innan jul-uppehållet. Bladmagen har också hållit i en fototävling som 
vi fått in många fina bidrag till (vinnaren avslöjas i nästa nummer), samt även arbetat 
som vanligt med Löpmagen. Sist men inte minst så vill vi tacka våra underbara läsare 
för ett fantastiskt år, utan er vore tidningen ingenting!” 

b. Djuretiska utskottet 

Ordförande för Djuretiska utskottet, Sofia Bergstrand, rapporterar skriftligt.  
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”Nästa möte är bestämt till fredag 22/11 på Zoom. Länk och dagordning kommer på vår 
Facebook. Vi kommer bland annat prata om hur vi vill avsluta året och att väcka liv i 
Facebook-sidan. Vi har också ett samarbete på gång.” 

c. Ekonomiutskottet 

Skattmästare Selma Bergström rapporterar.  

”EkU har färdigställt 2023 års bokslut samt skickat i väg deklarationen för 2023 till 
Skatteverket. EkU har även fått en Vice Skattmästare och fortsätter jobba vidare med 
det kontinuerliga arbetet samt bokföringen för hösten.” 

d. Eventutskottet 

Ordförande för Eventutskottet, Saga Gustafsson, rapporterar skriftligt.  

”Den 8/11 hölls den årliga Sångboksmiddagen, med succé. Mycket kul och eftersom vi 
höll i takeover på Instagram så kunde vi ta emot bra feedback angående sittningen. 

På måndag kommer vi försöka hålla i ett öppet möte. 

Den 12/12 så kommer Sara Molin till VMF, och hon kommer föreläsa om "kastrering av 
friska hundar".  

Vi planerar även att hålla i julpyssel innan terminens slut.” 

e. Fikautskottet 

Fikamästare Clara Farnebäck rapporterar.  

”FiQ har under hösten fortsatt med café varannan tisdag där antalet besökare har ökat 
betydligt jämfört med i våras, vilket är kul! Vi sedan det förra föreningsmötet också 
hunnit ha tre uthyrningar. En stor del av utskottet närvarade på städdagen och köket 
blev då mycket städat och organiserat!  

Kvar att göra denna termin är Natt-O brunchen den 1/12 som FiQ planerar för fullt inför 
och vi hoppas att ni är många som vill fira första advent med oss! Det sista caféet är även 
planerat till den 3/12 och då är tanken att vi återigen ska få besök av URK (Ultuna 
rollspelsklubb) för ett till spelcafé.” 

f. Inskottet 

Ordförande för inskottet, Jasmin Petterson, rapporterar.  

”Inskottet har haft det ganska lugnt sen senaste föreningsmötet. Vi har haft ett öppet 
möte med protozoer och diskuterade lite om välkomstveckan. Vi har nu fått resultatet 
från utvärderingsenkäten som vi ska diskutera och se vad som kan förbättras till nästa 
år. Lottningen/röstningen för Inskottet skedde förra veckan och alla poster är nu fyllda.” 

g. Internationella utskottet 

Ordförande för Internationella utskottet, Stella Bergman, rapporterar. 
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”IU åker på utbyte via IVSA till Hongkong den 25/11–1/12. 10 veterinärstudenter från 
år 2 och 4 kommer åka i år och vi kommer ta emot studenterna från Hongkong första 
veckan i januari. Årets studieresa kommer gå till Tromsö där vi ska åka på valsafari, 
besöka deras universitet och lära oss mer om deras forskning på valar samt hitta på 
annat kul.” 

h. Jakt- och Vildmarksutskottet 

Ordförande för Jakt- och Vildmarksutskottet, Charlie Lundblad, rapporterar.  

”JaVU har sedan förra föreningsmötet fortsatt ordna Jakt-och vildmarksrelaterade 
aktiviteter för våra medlemmar. Jägarexamen rullar på, och vi har även anordnat en rad 
mindre aktiviteter med luftgevärsskytte, stjärnskådning med mera. Planering för 
terminens kommande aktiviteter har också gjorts, och även lite förberedelser inför nästa 
år. Öppna möten har hållits regelbundet, samtidigt som vi jobbat med att nå fler jakt-
och vildmarksintresserade via våra sociala medier. Ännu har året ett par aktiviteter till 
att erbjuda och samarbeten med andra utskott, innan vi lämnar över till nästa års JaVU-
styrelse!” 

i. Klubbverket  

Klubbmästare Olle Sjöberg rapporterar.  

”KorV har sedan förra mötet fyllts på av två nya KorVare och hållit ett 04 och 02 släpp 
två pubar som var väldigt uppskattade. Vi preppar nu för Natt-O och ett spännande pub 
samarbete med relaxen. Därefter kommer det även anordnas en avslutande pub. KorV 
fortsätter jobba i festens geist med fokus på iallafall halvfulla släpp och lagom fulla 
studenter. I Hugo Gunnarsons anda.” 

j. Kårhusutskottet 

Kårhusgeneral Thordis Olafsdottir rapporterar.  

”Sen senaste föreningsmöte har KU haft många möten samt fixarkväller och vi har även 
haft ett VHN-möte. Frysen slutade funka ett tag men den funkar nu. Hissen slutade också 
funka men Uppsala Hissservice fixade det. Lamporna på toan började flimra men efter 
ett byte av glödlampor och strömbrytare funkar allt som det ska. Livsmedelskontroll 
utfördes och var resultaten tyvärr med avvikelser, men vi kommer få återbesök nu i 
december och hoppas vi på att vi får bättre resultat då. KU har även hållit höstens stora 
städdag som gick väldigt bra. Vi har också satt upp en ny hundkoja och snart kommer 
KU börja isolera hundkojorna som Campus Canis har. Precis nu jobbar vi på att få en 
elektriker som kan kika på köket och förhoppningsvis kommer vi snart ha ett full-
fungerande kök igen, men Mattias Johansson lyckades lösa det under sitt besök på 
kåren!” 

k. Näringslivsutskottet 

UO-representant i Näringslivsutskottet, Carl Nilsson, rapporterar.  

”NU arrangerade näringslivsdagen för en vecka sedan vilken blev väldigt lyckad, 
företagen och studenterna verkar vara riktigt nöjda. Några bränder som inte var 
orsakade av oss i NU behövde släckas, men allt löste sig. Vi har även arrangerat en 
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studentkväll tillsammans med Växa. Utöver detta pågår just nu utvärderingsarbete efter 
näringslivsdagen. Vi arrangerar även en talarkväll tillsammans med EVU där vi bjuder 
in veterinären/Instagramprofilen Sara Molin i december, mer info om detta kommer.” 

l. PR-utskottet 

Ordförande för PR-utskottet, Emiranzia Barlari Olsson, rapporterar.  

"PR har fortsatt som vanligt, förutom att den stora tröjförsäljningen nu har öppnat och 
det finns i beställningsformulär. Deadline är den 25/11. Det kommer länkas till sidan där 
beställning kan göras efter mötet på kårens sociala medier. Annars har det rullat på som 
vanligt och har inget annat att rapportera!" 

m. Relaxutskottet  

Ordförande för Relaxutskottet, Rebecka Östberg, rapporterar.  

”Relaxen har sedan senaste UO-mötet haft två möten och tre uthyrningar. Då det var lite 
organisatoriska saker som inte föll på plats inför vår planerade får-yoga valde vi att 
avvakta med denna tills i vår, men samtliga inblandade parter är fortfarande taggade 
att genomföra evenemanget i lite mildare vårväder.  

Vi har även möblerat om lite hos oss och fått ett nytt förvarings-skåp på plats då det 
gamla nästan ramlade ihop.  

Vi kommer ha en after ski-pub ihop med KorV den 27/11 där det kommer finnas 
möjlighet att käka schnitzel, få nygräddade våfflor på relaxens terass, bada 
badtunna och beställa en shot-skida i baren - och mer därtill.  

Vår Instagram-takeover kommer börja på torsdag, så vi ser fram emot att dela med oss 
av mer av vad vi gör inom vårt härliga utskott.” 

n. Utbildningsutskottet  

Ordförande för Utbildningsutskottet, Maria Hallberg, rapporterar.  

”Utbildningsutskottet jobbar på med studiebevakningen i vanlig ordning. 
Utökningsprojektet är fortfarande i full gång och vi följer detta noga för att se till att det 
ska bli bästa möjliga och ingen klass ska bli bortglömd i skiftet! Frågan om studiesocial 
hälsa är alltid viktig och har även detta år drivits hårt. I övrigt följer vi ackrediteringen 
för att hålla oss uppdaterade och ge studenternas input, driver vidare frågan om 
DSSarnas VFU och schemaläggning av årskurs tre och försöker se till att det nya 
ramschemat blir till det bättre. 

Vinnarna av pedagogiska priset är utsedda och kommer att presenteras på Natt-O. Vi 
samlar fortfarande in nomineringar till årets förtjänstmedaljer för kåraktiva som också 
kommer delas ut på Natt-O, så se till att nominera om ni inte redan gjort det!” 

o. Veterinärhögskolans idrottsförening 

Ordförande för Veterinärhögskolans idrottsförening, Rasmus Hedberg, rapporterar.  
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”VIF håller fortsatt i träningar måndagar och onsdagar, där vi upplevt god uppslutning 
på samtliga aktiviteter. Flera olika stutismästerskap har också arrangerats och det är 
inte många mästerskap kvar innan klasskampen avgörs. 

Utöver träningar håller VIF också på med planeringen av Natt-O och framför allt ÖL-OL 
och glöggrundan som alltså hålls innan sittningen. Vi skulle dock behöva att lite mer 
skvaller skickades in.  

Vi har också tillsatt en ekonomiansvarig så vi är fulltaliga fram tills VIF:s årsmöte, som 
kommer hållas här i stora salen den 16e december. 

Avslutningsvis håller vi tillsammans med JaVU planerat en orienteringsdag nu på lördag, 
som vi hoppas att folk är sugna på. Det evenemanget kommer vara gratis att delta på.” 

p. Styrelsen 

Ordförande Caitlin Sandström rapporterar.  

”Styrelsen har sedan senaste föreningsmötet jobbat med studiebevakning och 
kårhusflytten. Har tillsammans med EvU hållit i Sångboken 2.0. Planerar nu 
funkismiddagen som är den 14/12, så passa på att anmäla er. Vi planerar även för en 
överlämningskväll som det kommer vara en ny twist på.” 

§98. Övriga frågor (i, d) 
 
Ingen övrig fråga.  

§99. Mötets avslutande   

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet avslutat kl. 23:10. 
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Årsmöte Veterinärmedicinska föreningen   
Datum 20-11-2024 
Bilaga 1  
 

Motion till Veterinärmedicinska föreningens årsmöte: 2024-11-20  

 

Motion för att utöka köksposterna i KV 

Den nuvarande arbetsbördan för Köksmästarposten är väldigt stor för en person att hantera och kan 

stundvis vara väldigt påfrestande. 

För att lätta på arbetsbördan och för att göra posten mer attraktiv samt för att höja KV:s kulinariska 

potential har jag, med stöd av kära KorV, sammanställt denna motion! 

 

Vi yrkar: 

- Att ändra punkt IX. Klubbverket (KV) i Stadgebilaga 1 som lyder: 

 

”Klubbverket består av klubbmästare tillika utskottsordförande, vice klubbmästare, 

sånganförare, två diskjockeys, två evenemangsvärdar, barmästare, festmästare, 

köksmästare, pubmästare och ytterligare sju ledamöter, vilka benämns barpersonal.” 

 

till att i stället säga: 

 

”Klubbverket består av klubbmästare tillika utskottsordförande, vice klubbmästare, 

sånganförare, två diskjockeys, två evenemangsvärdar, barmästare, festmästare, 

två köksmästare, pubmästare och ytterligare åtta ledamöter.” 

 

Arvid Törnfelt, Köksmästare KV 

Med stöd från Klubbverket 2024, KorV 
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Proposition om stadgeändring till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte 2024-11-20 

 

Studiebevakning av masterprogrammet i djuromvårdnad  

I år började ett kurspaket erbjudas som leder till en masterexamen inom djuromvårdnad och 2025 

kommer ett fullständigt masterprogram i djuromvårdnad att erbjudas. Eftersom VMF 

studiebevakar utbildningar inom djuromvårdnad och veterinärmedicin är det rimligt att även 

masterprogrammet i djuromvårdnad ska studiebevakas av VMF. Styrelsen föreslår därför att 

stadgarna ändras så att Utbildningsutskottets instruktioner och poster inkluderar 

masterprogrammet.  

Vi yrkar  

- Att Stadgebilaga 1 under ”XIV. Utbildningsutskottet (UU)” ändras från: 

”Utbildningsutskottet består av vice ordförande i styrelsen tillika 
utskottsordförande, representant för djursjukskötarstudenter, representant för 
veterinärstudenter, en ledamot från varje årskurs på veterinärprogrammet 
respektive djursjukskötarprogrammet, en ledamot från TU-Vet, en studiesocialt 
ansvarig, en sekreterare och ytterligare två ledamöter därutöver.” 

Till 

”Utbildningsutskottet består av vice ordförande i styrelsen tillika 
utskottsordförande, representant för djursjukskötarstudenter, representant för 
veterinärstudenter, en ledamot från varje årskurs på veterinärprogrammet 
respektive djursjukskötarprogrammet, en ledamot från TU-Vet, en ledamot från 
masterprogrammet i djuromvårdnad, en studiesocialt ansvarig, en sekreterare och 
ytterligare två ledamöter därutöver.” 

 
- Att Stadgebilaga 2 under ”Utbildningsutskottet” ändras från: 

”Utbildningsutskottet åligger:  
att bevaka undervisningen på veterinärprogrammet, djursjukskötarprogrammet 
och TU-Vet-programmet” 

Till 

”Utbildningsutskottet åligger:  
att bevaka undervisningen på veterinärprogrammet, djursjukskötarprogrammet, 
TU-Vet-programmet och masterprogrammet i djuromvårdnad” 

 
- Att Stadgebilaga 2 under ”Utbildningsutskottet” ändras från  

”Årskursrepresentant och TU-Vet-representant i utbildningsutskottet åligger:  
att närvara vid UU:s sammanträden, 
att från berörd årskurs inhämta information och informera i aktuella frågor.” 

Till 

”Årskursrepresentant, TU-Vet-representant och master-representant i 
utbildningsutskottet åligger:  
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att närvara vid UU:s sammanträden, 
att från berörd årskurs inhämta information och informera i aktuella frågor.” 

Styrelsen 2024 
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Postlista Veterinärmedicinska Föreningen 2025 

Styrelsen 

• Ordförande: Jasmin Pettersson (Vet 4) 

• Vice ordförande: Stella Bergman (Vet 4) 

• Kårutskottsordförande: Thordis Olafsdottir (Vet 4) 

• Skattmästare: Sofia Dahl (DSS 1) 

• Sekreterare: Line Hållstrand (Vet 3) 

• SLUSS-representant: Nils Sjökvist (Vet 4) 

• Ledamot veterinärprogrammet: Maria Hallberg (Vet 5) 

• Ledamot djursjukskötarprogrammet: Amelia Lindberg (DSS 1) 

• Informationsansvarig: Naëmi Ansovald (Vet 1) 

Ekonomiutskottet (EkU) 

• Skattmästare: se styrelsen 

• Vice skattmästare: Ebba Jacobsson (Vet 1) 

• Medlemsansvarig: Hampus Leoo (Vet 2) 

• Representant för fodergruppen: Nathalie Bylund (Vet 5) 

• Ledamot:  

• Ledamot:  

Utbildningsutskottet (UU) 

• Ordförande (tillika vice ordförande i styrelsen): se styrelsen  

• Representant för veterinär: Maria Hallberg (Vet 5) 

• Representant för DSS: Ronja Frohlund (DSS 2) 

• Sekreterare: Naëmi Ansovald (Vet 1) 

• Studiesocialt ansvarig:  

• Huvudstuderandeskyddsombud*: Ida Henckel (Vet 3) 

• Årskursrepresentant I (Vet I): Elsa Eriksson (Vet 1) 

• Årskursrepresentant II (Vet II): Alice Yates (Vet 2) 

• Årskursrepresentant III (Vet III): Line Hållstrand (Vet 3) 

• Årskursrepresentant IV (Vet IV): Lucy Grosskopf (Vet 4) 
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• Årskursrepresentant V (Vet V): Madeleine Andersson (Vet 5) 

• Årskursrepresentant I (DSS I): Linnea Holst (DSS 1) 

• Årskursrepresentant 2 (DSS 2): Ronja Frohlund (DSS 2) 

• Årskursrepresentant 3 (DSS 3): Tova Hägerstrand (DSS 3)  

• Representant (TU-Vet): Stjepan Grubesic (TU-Vet)  

• Representant masterprogram DSS (masterprogram i djuromvårdnad): 

• Ledamot: Lydia Ekman (Vet 4) 

• Ledamot: Sebastian Rodhe (Vet 2)  

* Väljs in på höstens första  föreningsmöte 

Bladmagen (BM) 

• Chefredaktör: Johanna Gunnarsson (Vet 3) 

• Redaktör: Saga Gustafsson (Vet 1)  

• Redaktör: Irma Wallius (Vet 1) 

• Redaktör: My Thelander (Vet 1) 

• Redaktör: Nina Lindh (DSS 1) 

• Redaktör: Ebba Ekholm (Vet 1) 

• Kårfotograf: Amelie Johansson (Vet 3) 

Djuretiska utskottet (DjurEt) 

• Ordförande: Lovisa Uusimäki Bölja (Vet 3) 

• Ekonomiansvarig: Marie Ebbestad (Vet 4) 

• Ledamot: Sofia Bergstrand (DSS 3) 

• Ledamot: Kajsa Eliasson (Vet 1) 

• Ledamot: Erika Keurulainen (Vet 1) 

Eventutskottet (EvU) 

• Ordförande: Kristina Eriksson (Vet 1) 

• Ledamot: Agnes Carlberg (Vet 2) 

• Ledamot: Ida Henckel (Vet 3) 

• Ledamot: Isabella Lindberg (Vet 1) 

• Ledamot: Malva Erlandsson (Vet 1) 
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Fikautskottet (FiQ) 

• Fikamästare: Elin Ekberg (Vet 2) 

• Vice Fikamästare: Lee Lille (Vet 2) 

• Ekonomiansvarig: Clara Farnebäck (Vet 4) 

• Soppansvarig: Elin Angeria (DSS 1) 

• Sockerbagare: Noah Hagberg (Vet 1) 

• Sockerbagare: Edvin Gjerde (Vet 1) 

• Sockerbagare: Klara Lindström (Vet 1)  

• Sockerbagare: Emilia Jansson (DSS 1) 

• Sockerbagare: Alma Schmidt (Vet 2) 

• Sockerbagare: Ebba Jacobsson (Vet 1)  

• Sockerbagare: Jasmine Österberg (DSS 1) 

• Sockerbagare: Hedda Simonsson (Vet 1) 

• Sockerbagare: Jennifer Kvist (DSS 1) 

• Sockerbagare: Lova Arnesjö (Vet 3) 

• Sockerbagare: Fannie Rydell (Vet 2) 

• Sockerbagare: Lovisa Stenman (DSS 1) 

• Sockerbagare: Elvira Karjel (Vet 1) 

• Sockerbagare: Hugo Isaksson (Vet 1) 

• Sockerbagare: Neo Nordling (DSS 1) 

• Sockerbagare:  

Inskottet 

• Ordförande (Vet III-V eller DSS II): Signe Lundin (Vet 3) 

• Välkomstmästare (Vet II): Emma Åkesson (Vet 2) 

• Välkomstmästare (DSS I): Neo Nordling (DSS 1) 

• VVK-ansvarig (Vet II/DSS I): Alexandra Ekström (Vet 2) 

• Skräcken-ansvarig (Vet II/DSS I): Jamie Strandberg (DSS 1) 

• Huvudfadder (DSS I): Louise MacFie (DSS 1) 
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• Huvudfadder (Vet II): Ella Cerne (Vet 2) 

• Fejkisansvarig (Vet II/DSS I): Agnes Carlberg (Vet 2) 

• Årskursrepresentant I (Vet I): Lovisa Nordberg (Vet 1) 

• Årskursrepresentant III (Vet III): Evelina Andersson (Vet 3) 

• Årskursrepresentant IV (Vet IV): Ida Skogh (Vet 4) 

• Årskursrepresentant V (Vet V): Elsa Almersson (Vet 5) 

• Årskursrepresentant II (DSS II): Elvira Rosenlund (DSS 2) 

• Årskursrepresentant III (DSS III): Nike Diesen (DSS 3) 

• Fadderansvarig (Vet I) (inofficiell post): Lovisa Nordberg (Vet 1) 

• Fadderansvarig (DSS I) (inofficiell post): Neo Nordling (DSS 1) 

• VVK (Vet II)*: Emma Åkesson (Vet 2) 

• VVK (Vet II)*: Molly Melin (Vet 2) 

• VVK (Vet II)*: Jenny Fredén (Vet 2) 

• VVK (Vet II)*: Anja Sjöström (Vet 2) 

• VVK (Vet II)*: Julia Strömberg Carlsson (Vet 2) 

• VVK (Vet II)*: Alice Yates (Vet 2) 

• VVK (DSS I)*: Elin Angeria (DSS 1) 

• VVK (DSS I)*: Sofia Dahl (DSS 1) 

• VVK (DSS I)*: Frida Palmér (DSS 1) 

• VVK (DSS I)*: Jasmine Österberg (DSS1) 

• VVK (DSS I)*: Rebecka Salo (DSS 1) 

• VVK (DSS I)*: Nathalie Stjernström (DSS 1) 

• Skräcken (Vet II)*: Charlie Lundblad (Vet 2) 

• Skräcken (Vet II)*: Mimmi Jonsson (Vet 2) 

• Skräcken (Vet II)*: Vera Kvist (Vet 2) 

• Skräcken (DSS I)*: Neo Nordling (DSS 1) 

• Skräcken (DSS I)*: Nina Lindh (DSS 1) 

• Skräcken (DSS I)*: Leia Holgersson (DSS 1) 

* Deltar inte på inskottets möten 

Internationella utskottet (IU) 

• Ordförande: Nils Sjökvist (Vet 4) 
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• Sekreterare: Bex Rommer (Vet 2) 

• Senior Exchange Officer: Madeleine Lorentzon (Vet 2) 

• Ekonomiansvarig: Stella Bergman (Vet 4) 

• Junior Exchange Officer: Lovisa Forss (Vet 4) 

• IVNSA-representant: Jamie Strandberg (DSS 1) 

• Ledamot: Ella Cerne (Vet 2) 

• Ledamot: Elvira Karjel (Vet 1) 

Jakt- och Vildmarksutskottet (JaVU) 

• Ordförande: Maria Hallberg (Vet 5) 

• Vice Ordförande: Åsa Alklint (Vet 3) 

• Kursansvarig:  Jenny Fredén (Vet 2) 

• Jägarexamensansvarig*: Rebecca Lejdström (Vet 4) 

• Ledamot: Ida Lövgren (DSS 1) 

• Ledamot: Linnea Robertte (Vet 1) 

• Ledamot: Lee Lille (Vet 2) 

* Väljs in på höstens första  föreningsmöte 

Klubbverket (KV) 

• Klubbmästare: Vanja Pennebrink (Vet 5) 

• Vice klubbmästare: Cornelia Johansson (Vet 2) 

• Festmästare: Lovisa Larsson (Vet 1) 

• Köksmästare: Lovisa Ödeen (Vet 1) 

• Köksmästare: Saga Gustafsson (Vet 1) 

• Barmästare: Willie Bergdahl (Vet 4) 

• Pubmästare: Alexandra Jentzen (Vet 2) 

• Barpersonal: Lisa Winell (DSS 1) 

• Barpersonal: Lycke Barck-Holst (Vet 4) 

• Barpersonal: Elsa Eriksson (Vet 1) 

• Barpersonal: Frida Palmér (DSS 1) 

• Barpersonal: Alma Nilsson (DSS 1) 

• Barpersonal: Kajsa Johansson (Vet 1) 
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• Barpersonal: Albin Käll (DSS 1) 

• Barpersonal: Sofie Hägring (Vet 4) 

• Sånganförare: Ockie Fyrö (Vet 4) 

• DJ: Tyra Johansson (Vet 4) 

• DJ: Linnea Robbertte (Vet 1) 

• Evenemangsvärd: Irma Wallius (Vet 1) 

• Evenemangsvärd: Kristina Eriksson (Vet 1) 

Kårhusutskottet (KU) 

• Kårhusgeneral: Malin Nyström (Vet 4) 

• Kårhusöverste: Arvid Törnfelt (Vet 3) 

• Kökskapten: Clara Farnebäck (Vet 4) 

• Kårhusadjutant: Josef Vaz Contreiras (Vet 1) 

• Kårhusheraldiker: Sofia Tellström Bark (Vet 5) 

• Nyckelpiga: Lydia Ekman (Vet 4) 

• Bibliotekarie: Ellen Karlsson (DSS 3) 

• Materialförvaltare: Tove Myrin (Vet 5) 

• KrukU: Vera Hultman (Vet 2) 

• Hundgårdsansvarig: Anja Sjöström (Vet 2) 

• Hundgårdsansvarig: Lina Kärf (Vet 2) 

• Kårhusfixare: Oskar Persson (DSS 3) 

• Kårhusfixare: Edvin Gjerde (Vet 1) 

Näringslivsutskottet (NU) 

• Sponsansvarig:  

• Annonsansvarig: Lovisa Nordberg (Vet 1) 

• Ledamot samt UO-representant: Eerika Sällinen (Vet 1) 

PR-gruppen 

• Ordförande: Kristina Kulcsar (Vet 3) 

• Ledamot: Jenny Evertsson (Vet 3) 
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• Ledamot: Sofia Henell (Vet 3) 

• Ledamot: Thordis Olafsdottir (Vet 4) 

• Ledamot: Yume Katayama (Vet 1) 

Relaxutskottet (RU) 

• Ordförande: Sofie Hägring (Vet 4) 

• Ekonomiansvarig: Lovisa Forss (Vet 4) 

• Evenemangsansvarig: Kristina Eriksson (Vet 1) 

• Bokningsansvarig: Arvid Törnfelt (Vet 3) 

• Materialansvarig: Malin Nyström (Vet 4) 

• SPAmöba (Vet 1): Eerika Sällinen (Vet 1) 

• PLASKton (DSS 1): Jasmine Österberg (DSS 1) 

Projektgruppen kårhusflytt 

• Ledamot: Vanja Pennebrink (Vet 5) 

• Ledamot: Evelina Andersson (Vet 3) 

• Ledamot: Signe Lundin (Vet 3) 

• Ledamot: 

• Ledamot: 

Övriga poster 

• Revisor (ekonomiskt kunnig): Daniel Eriksson (Vet 2) 

• Revisor:  

• Diskussionsledare:  

• Auktionsförättare: Lovisa Björnstedt (Vet 3) 

• Auktionsförättare: Ghenna Chahrour (Vet 3) 

• SORK ledamot (helår; dec-dec):  

• SORK ledamot (helår; maj-maj)*:  

• SUSBO-representant (ledamot): Julius Storåkern (Vet 5) 

• SUSBO-representant (suppleant): Karin Kjellander (Vet 4) 

• Studerandeskyddsombud (Vet 1)**: Lovisa Ödeen (Vet 1) 
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• Studerandeskyddsombud (Vet 2)**: Alexandra Ekström (Vet 2) 

• Studerandeskyddsombud (Vet 3)**: Johanna Gunnarsson (Vet 3) 

• Studerandeskyddsombud (Vet 4)**: Michaela Leão Sjöblom (Vet 4) 

• Studerandeskyddsombud (Vet 5)**: Maria Hallberg (Vet 5) 

• Studerandeskyddsombud (Vet 6)**: Liselle Simonsson (Vet 6) 

• Studerandeskyddsombud (DSS 1)**: Nicole Jacobsson (DSS 1) 

• Studerandeskyddsombud (DSS 2)**: Elvira Rosenlund (DSS 2) 

• Studerandeskyddsombud (DSS 3)**: Tova Hägerstrand (DSS 3) 

• Standarförare och tofsvipor: Vanja Pennebrink (Vet 5), Maria Hallberg (Vet 5), 

Tova Hägerstrand (DSS 3, VT25), Karin Kjellander (Vet 4, HT25) 

* Väljs in på vårens andra föreningsmöte 

** Väljs in på höstens första föreningsmöte 
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Protokoll årsmöte Veterinärmedicinska föreningen 20/11 kl. 16:30  


§79. Mötet öppnas 


Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet öppnat kl. 16.38.  


§80. Val av mötesordförande (b) 


Beslut: Caitlin Sandström väljs till mötesordförande.  


§81. Val av sekreterare (b) 


Beslut: Liselle Simonsson väljs till sekreterare.  


§82. Val av fullmaktskontrollanter (b) 


Beslut: Carl Nilsson och Tova Hägerstrand väljs till fullmaktskontrollanter.  


§83. Fullmakter (i) 


4 giltiga fullmakter lämnas in.  


§84. Mötets behöriga utlysande (b) 


Beslut: Att godkänna mötets behöriga utlysande.  


§85. Godkännande av dagordningen (b) 


Beslut: Att godkänna dagordningen.  


§86. Val av justerare tillika rösträknare (b) 


Beslut: Stella Bergman och Naëmi Ansovald väljs till justerare tillika rösträknare.  


§87. Föregående mötesprotokoll (b) 


Beslut: Att föregående protokoll från föreningsmöte den 3/10 läggs till handlingarna.  


§88. Fastställande av röstlängd (b) 


Beslut: Att fastställa röstlängden till 102 inklusive fullmakter.  
Beslut: Att vid §96 fastställa ny röstlängd till 108 inklusive fullmakter.  


§89. Kårens tack (i) 


Kåren tackar Anna Bergh och Anna Lidvall Gräll för deras stora och ovärderliga hjälp med 
kårhusflytten. Detta görs med blommor.  


§90. Fackförbundens information (i) 


i. Sveriges Veterinärförbund 


Magnus Rosenqvist företräder Sveriges Veterinärförbund (SVF). Han berättar om 
djursjukvårdspriserna och hur en ökning av dessa resulterar i att många djurägare 
inte har råd med vård av sina djur. Han berättar även om att journalföringskrav är 
något som ses över, något som är viktigt så bland annat försäkringsbolag kräver 
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noggranna journaler. Anmälningsplikt av papperslösa är också aktuellt just nu och det 
är något som i princip alla förbund och organisationer är emot. Magnus berättar även 
om krisberedskap och beredskap under jourtid, frågan om vem som ska stå som 
ansvarig vid behandlingsfel och att förbundet ser problem med att det finns 
konkurrens mellan kliniker och veterinärer då det kan leda till konflikt. Allt detta 
jobbar förbundet aktivt med. Han påminner studenterna också om att det kommer 
finnas ett studentprogram under veterinärmötet i Västerås och att det finns en 
anmälning för detta.   


ii. Kommunal 


Ingen representant närvarar på mötet. 


iii. Naturvetarna 


Ingen representant närvarar på mötet.  


§91. Motion: Utöka köksposterna i KV (i, d, b) 


Köksmästare Arvid Törnfelt presenterar motion om stadgeändring enligt Bilaga 1.  


Beslut: Att bifalla motionen enligt Bilaga 1. Motionen röstas nu igenom för andra gången 


och förs in i stadgarna. 


Beslut: Att direktjustera beslutet.  


§92. Proposition: Studiebevakning av masterprogrammet i djuromvårdnad  


(i, b, d) 


Ordförande Caitlin Sandström presenterar proposition om stadgeändring enligt Bilaga 2.  


Beslut: Att bifalla propositionen enligt Bilaga 2. Propositionen röstas nu igenom för andra 


gången och förs in i stadgarna. 


Beslut: Att direktjustera beslutet.  


§93. Kårhusflytten (i, d, b) 


Caitlin Sandström presenterar punkten. På senaste föreningsmötet presenterades ett 


förslag om att samla in pengar för att frikoppla försörjningen av kårhuset från KC (gamla 


Universitetsdjursjukhuset) och det togs ett föreningsbeslut om att fullfölja detta. Sedan 


dess har arbetet med kårhusflytten fortlöpt och Caitlin presenterar för årsmötet ett nytt 


förslag på lösning.  


På campus finns det en byggnad på torget som kallas Inspektorn. I det huset skulle 


föreningen kunna hyra bottenvåningen. Det är ett bra läge nära campus vilket skulle 


medföra mer rörelse i kårhuset även under dagtid. Där finns fyra mötesrum, ett lunchrum, 


ett stort kontor, förråd, möjlighet till omklädningsrum och en uteplats där badtunnan kan 


stå. Det finns hiss och hundar är välkomna. Bastu skulle möjligen gå att lösa. Det finns 


dock inget kök annat en än ett mindre sådant där lunch kan värmas.  
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Caitlin förklarar att det i Inspektorn inte skulle finnas möjlighet att bedriva fika- och 


festverksamhet. Det finns dock möjlighet att bedriva den typen av verksamhet i 


bankettsalen bredvid loftets hörsal, en plats som föreningens alkoholtillstånd redan 


täcker. Det finns en bar som kan rustas upp utanför salen. Sittningar kan vara i Ulls 


restaurang eller i bankettsalen. Caitlin har även kontaktat Ulls restaurang om ett 


eventuellt samarbete och det skulle potentiellt gå att låna kök av Ultuna studentkår. SLU 


har uttryckt att de skulle kunna bygga ett kök som VMF kan använda i anslutning till 


bankettsalen. Fram tills att en lösning finns kan fikaverksamheten komma att behöva 


pausas. Festverksamheten verkar dock lättare att lösa och borde kunna fortlöpa som 


vanligt.  


Ytan i Inspektorn är mindre än den befintliga ytan, men en stor skillnad är att det inte 


finns festsal eller stort kök där. Caitlin lyfter att föreningen inte har råd att hyra något som 


är lika stort eller större än det befintliga kårhuset och att det därför kommer behöva ske 


omstruktureringar i verksamheten.  


Detta skulle vara en permanent lösning på föreningens bekymmer om lokal, men eftersom 


kårhuset kommer hyras finns möjlighet att flytta om man i framtiden skulle vilja. 


Dessutom finns möjlighet att expandera och hyra fler rum eller våningar i Inspektorn om 


det skulle behövas och föreningen klarar av den kostnaden.  


Caitlin berättar att det är möjligt att flytta redan under nästa år 2025. I samband med en 


flytt blir det aktuellt att sälja det befintliga kårhuset. Föreningen har ett arrendeavtal som 


löper tills slutet av 2026. Om en flytt sker 2025 sker en försäljning även då. Pengarna som 


blir över kommer gå till att upprusta det nya kårhuset. Det kommer att krävas 8 miljoner 


kronor för huset.  


Årsmötet är enigt om att projektet rör sig i rätt riktning.  


Styrelsen föreslår för föreningen att ta beslut om att säga nej till att flytta in i 


Universitetshuset, gå vidare med kårhusflytten med inriktning att flytta in i Inspektorn, 


sälja befintliga kårhuset till Akademiska hus. Styrelsen föreslår även att projektgruppen 


och styrelsen får mandat att ta beslut gällande flytten.  


Beslut: Att inte flytta in i Universitetshuset. 
Beslut: Att driva vidare kårhusflytten med inriktning att flytta in i Inspektorn och sälja 
nuvarande kårhuset, i stället för att frikoppla försörjningen av kårhuset från KC.  
Beslut: Att styrelsen och projektgruppen för kårhusflytten får mandat att ta beslut 


gällande flytten.  


§94. Val av ordförande för årsmötesförhandlingar (b) 


Styrelsen föreslår Mattias Johansson (ordförande 2020) som ordförande för 


årsmötesförhandlingarna.  


Beslut: Mattias Johansson väljs till ordförande för årsmötesförhandlingarna.  
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§95. Ekonomi (b) 


i. Fastställande av medlemsavgiften för 2025 


Styrelsen föreslår att för 2025 fastställa medlemsavgiften till 290kr/termin eller 


570kr/år för fullvärdigt medlemskap. Detta innebär att avgifterna är oförändrade 


sedan föregående år.  


Styrelsen föreslår att stödmedlemsavgiften fastställs till 300kr/år. Detta innebär en 


ökning på 50 kr från föregående år.   


Beslut: Att bifalla förslaget.  


ii.  Fastställande av beloppsgränsen för dubbel firmateckning  


Styrelsen föreslår en att för 2025 fastställa beloppsgräns för dubbelfirmateckning till 


om 20 000 kr. Detta är en ökning med 5 000kr från föregående år.  


Beslut: Att bifalla förslaget.   


§96. Personval (b) 


Valberedningen presenterar sitt förslag på kandidater till verksamhetsåret 2025. I de fall 
fler kandidater står på samma post förrättas personval genom sluten votering och dessa 
uppdateras i bilagan. Även nytillkomna nomineringar uppdateras i bilagan.  


Beslut: Att ha sluten votering.  


Beslut: Anja Sjöström väljs som tillfällig rösträknare ersättande Naëmi Ansovald 
avseende personvalet om sekreterare i styrelsen.  


Beslut: Årsmötet godkänner valberedningens förslag på personval enligt Bilaga 3.  


§97. Rapporter (i) 


a. Bladmagen  


Chefredaktör Tuve Andersson rapporterar.  


”Sen senaste föreningsmötet så har terminens första nummer av Bladmagen levererats 
ut till alla VMF:s medlemmar. Arbetet med terminens andra och därmed även årets sista 
nummer börjar också närma sig sitt slut, och förväntas skickas till tryckeriet i början av 
nästa vecka. Vi håller alla tummar och tår för att Postnord håller leveranstiderna, så att 
alla får tidningen innan jul-uppehållet. Bladmagen har också hållit i en fototävling som 
vi fått in många fina bidrag till (vinnaren avslöjas i nästa nummer), samt även arbetat 
som vanligt med Löpmagen. Sist men inte minst så vill vi tacka våra underbara läsare 
för ett fantastiskt år, utan er vore tidningen ingenting!” 


b. Djuretiska utskottet 


Ordförande för Djuretiska utskottet, Sofia Bergstrand, rapporterar skriftligt.  
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”Nästa möte är bestämt till fredag 22/11 på Zoom. Länk och dagordning kommer på vår 
Facebook. Vi kommer bland annat prata om hur vi vill avsluta året och att väcka liv i 
Facebook-sidan. Vi har också ett samarbete på gång.” 


c. Ekonomiutskottet 


Skattmästare Selma Bergström rapporterar.  


”EkU har färdigställt 2023 års bokslut samt skickat i väg deklarationen för 2023 till 
Skatteverket. EkU har även fått en Vice Skattmästare och fortsätter jobba vidare med 
det kontinuerliga arbetet samt bokföringen för hösten.” 


d. Eventutskottet 


Ordförande för Eventutskottet, Saga Gustafsson, rapporterar skriftligt.  


”Den 8/11 hölls den årliga Sångboksmiddagen, med succé. Mycket kul och eftersom vi 
höll i takeover på Instagram så kunde vi ta emot bra feedback angående sittningen. 


På måndag kommer vi försöka hålla i ett öppet möte. 


Den 12/12 så kommer Sara Molin till VMF, och hon kommer föreläsa om "kastrering av 
friska hundar".  


Vi planerar även att hålla i julpyssel innan terminens slut.” 


e. Fikautskottet 


Fikamästare Clara Farnebäck rapporterar.  


”FiQ har under hösten fortsatt med café varannan tisdag där antalet besökare har ökat 
betydligt jämfört med i våras, vilket är kul! Vi sedan det förra föreningsmötet också 
hunnit ha tre uthyrningar. En stor del av utskottet närvarade på städdagen och köket 
blev då mycket städat och organiserat!  


Kvar att göra denna termin är Natt-O brunchen den 1/12 som FiQ planerar för fullt inför 
och vi hoppas att ni är många som vill fira första advent med oss! Det sista caféet är även 
planerat till den 3/12 och då är tanken att vi återigen ska få besök av URK (Ultuna 
rollspelsklubb) för ett till spelcafé.” 


f. Inskottet 


Ordförande för inskottet, Jasmin Petterson, rapporterar.  


”Inskottet har haft det ganska lugnt sen senaste föreningsmötet. Vi har haft ett öppet 
möte med protozoer och diskuterade lite om välkomstveckan. Vi har nu fått resultatet 
från utvärderingsenkäten som vi ska diskutera och se vad som kan förbättras till nästa 
år. Lottningen/röstningen för Inskottet skedde förra veckan och alla poster är nu fyllda.” 


g. Internationella utskottet 


Ordförande för Internationella utskottet, Stella Bergman, rapporterar. 
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”IU åker på utbyte via IVSA till Hongkong den 25/11–1/12. 10 veterinärstudenter från 
år 2 och 4 kommer åka i år och vi kommer ta emot studenterna från Hongkong första 
veckan i januari. Årets studieresa kommer gå till Tromsö där vi ska åka på valsafari, 
besöka deras universitet och lära oss mer om deras forskning på valar samt hitta på 
annat kul.” 


h. Jakt- och Vildmarksutskottet 


Ordförande för Jakt- och Vildmarksutskottet, Charlie Lundblad, rapporterar.  


”JaVU har sedan förra föreningsmötet fortsatt ordna Jakt-och vildmarksrelaterade 
aktiviteter för våra medlemmar. Jägarexamen rullar på, och vi har även anordnat en rad 
mindre aktiviteter med luftgevärsskytte, stjärnskådning med mera. Planering för 
terminens kommande aktiviteter har också gjorts, och även lite förberedelser inför nästa 
år. Öppna möten har hållits regelbundet, samtidigt som vi jobbat med att nå fler jakt-
och vildmarksintresserade via våra sociala medier. Ännu har året ett par aktiviteter till 
att erbjuda och samarbeten med andra utskott, innan vi lämnar över till nästa års JaVU-
styrelse!” 


i. Klubbverket  


Klubbmästare Olle Sjöberg rapporterar.  


”KorV har sedan förra mötet fyllts på av två nya KorVare och hållit ett 04 och 02 släpp 
två pubar som var väldigt uppskattade. Vi preppar nu för Natt-O och ett spännande pub 
samarbete med relaxen. Därefter kommer det även anordnas en avslutande pub. KorV 
fortsätter jobba i festens geist med fokus på iallafall halvfulla släpp och lagom fulla 
studenter. I Hugo Gunnarsons anda.” 


j. Kårhusutskottet 


Kårhusgeneral Thordis Olafsdottir rapporterar.  


”Sen senaste föreningsmöte har KU haft många möten samt fixarkväller och vi har även 
haft ett VHN-möte. Frysen slutade funka ett tag men den funkar nu. Hissen slutade också 
funka men Uppsala Hissservice fixade det. Lamporna på toan började flimra men efter 
ett byte av glödlampor och strömbrytare funkar allt som det ska. Livsmedelskontroll 
utfördes och var resultaten tyvärr med avvikelser, men vi kommer få återbesök nu i 
december och hoppas vi på att vi får bättre resultat då. KU har även hållit höstens stora 
städdag som gick väldigt bra. Vi har också satt upp en ny hundkoja och snart kommer 
KU börja isolera hundkojorna som Campus Canis har. Precis nu jobbar vi på att få en 
elektriker som kan kika på köket och förhoppningsvis kommer vi snart ha ett full-
fungerande kök igen, men Mattias Johansson lyckades lösa det under sitt besök på 
kåren!” 


k. Näringslivsutskottet 


UO-representant i Näringslivsutskottet, Carl Nilsson, rapporterar.  


”NU arrangerade näringslivsdagen för en vecka sedan vilken blev väldigt lyckad, 
företagen och studenterna verkar vara riktigt nöjda. Några bränder som inte var 
orsakade av oss i NU behövde släckas, men allt löste sig. Vi har även arrangerat en 







Årsmöte Veterinärmedicinska föreningen   
Datum 20-11-2024 
§79–99  
 


studentkväll tillsammans med Växa. Utöver detta pågår just nu utvärderingsarbete efter 
näringslivsdagen. Vi arrangerar även en talarkväll tillsammans med EVU där vi bjuder 
in veterinären/Instagramprofilen Sara Molin i december, mer info om detta kommer.” 


l. PR-utskottet 


Ordförande för PR-utskottet, Emiranzia Barlari Olsson, rapporterar.  


"PR har fortsatt som vanligt, förutom att den stora tröjförsäljningen nu har öppnat och 
det finns i beställningsformulär. Deadline är den 25/11. Det kommer länkas till sidan där 
beställning kan göras efter mötet på kårens sociala medier. Annars har det rullat på som 
vanligt och har inget annat att rapportera!" 


m. Relaxutskottet  


Ordförande för Relaxutskottet, Rebecka Östberg, rapporterar.  


”Relaxen har sedan senaste UO-mötet haft två möten och tre uthyrningar. Då det var lite 
organisatoriska saker som inte föll på plats inför vår planerade får-yoga valde vi att 
avvakta med denna tills i vår, men samtliga inblandade parter är fortfarande taggade 
att genomföra evenemanget i lite mildare vårväder.  


Vi har även möblerat om lite hos oss och fått ett nytt förvarings-skåp på plats då det 
gamla nästan ramlade ihop.  


Vi kommer ha en after ski-pub ihop med KorV den 27/11 där det kommer finnas 
möjlighet att käka schnitzel, få nygräddade våfflor på relaxens terass, bada 
badtunna och beställa en shot-skida i baren - och mer därtill.  


Vår Instagram-takeover kommer börja på torsdag, så vi ser fram emot att dela med oss 
av mer av vad vi gör inom vårt härliga utskott.” 


n. Utbildningsutskottet  


Ordförande för Utbildningsutskottet, Maria Hallberg, rapporterar.  


”Utbildningsutskottet jobbar på med studiebevakningen i vanlig ordning. 
Utökningsprojektet är fortfarande i full gång och vi följer detta noga för att se till att det 
ska bli bästa möjliga och ingen klass ska bli bortglömd i skiftet! Frågan om studiesocial 
hälsa är alltid viktig och har även detta år drivits hårt. I övrigt följer vi ackrediteringen 
för att hålla oss uppdaterade och ge studenternas input, driver vidare frågan om 
DSSarnas VFU och schemaläggning av årskurs tre och försöker se till att det nya 
ramschemat blir till det bättre. 


Vinnarna av pedagogiska priset är utsedda och kommer att presenteras på Natt-O. Vi 
samlar fortfarande in nomineringar till årets förtjänstmedaljer för kåraktiva som också 
kommer delas ut på Natt-O, så se till att nominera om ni inte redan gjort det!” 


o. Veterinärhögskolans idrottsförening 


Ordförande för Veterinärhögskolans idrottsförening, Rasmus Hedberg, rapporterar.  
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”VIF håller fortsatt i träningar måndagar och onsdagar, där vi upplevt god uppslutning 
på samtliga aktiviteter. Flera olika stutismästerskap har också arrangerats och det är 
inte många mästerskap kvar innan klasskampen avgörs. 


Utöver träningar håller VIF också på med planeringen av Natt-O och framför allt ÖL-OL 
och glöggrundan som alltså hålls innan sittningen. Vi skulle dock behöva att lite mer 
skvaller skickades in.  


Vi har också tillsatt en ekonomiansvarig så vi är fulltaliga fram tills VIF:s årsmöte, som 
kommer hållas här i stora salen den 16e december. 


Avslutningsvis håller vi tillsammans med JaVU planerat en orienteringsdag nu på lördag, 
som vi hoppas att folk är sugna på. Det evenemanget kommer vara gratis att delta på.” 


p. Styrelsen 


Ordförande Caitlin Sandström rapporterar.  


”Styrelsen har sedan senaste föreningsmötet jobbat med studiebevakning och 
kårhusflytten. Har tillsammans med EvU hållit i Sångboken 2.0. Planerar nu 
funkismiddagen som är den 14/12, så passa på att anmäla er. Vi planerar även för en 
överlämningskväll som det kommer vara en ny twist på.” 


§98. Övriga frågor (i, d) 
 
Ingen övrig fråga.  


§99. Mötets avslutande   


Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet avslutat kl. 23:10. 







Årsmöte Veterinärmedicinska föreningen   
Datum 20-11-2024 
Bilaga 1  
 


Motion till Veterinärmedicinska föreningens årsmöte: 2024-11-20  


 


Motion för att utöka köksposterna i KV 


Den nuvarande arbetsbördan för Köksmästarposten är väldigt stor för en person att hantera och kan 


stundvis vara väldigt påfrestande. 


För att lätta på arbetsbördan och för att göra posten mer attraktiv samt för att höja KV:s kulinariska 


potential har jag, med stöd av kära KorV, sammanställt denna motion! 


 


Vi yrkar: 


- Att ändra punkt IX. Klubbverket (KV) i Stadgebilaga 1 som lyder: 


 


”Klubbverket består av klubbmästare tillika utskottsordförande, vice klubbmästare, 


sånganförare, två diskjockeys, två evenemangsvärdar, barmästare, festmästare, 


köksmästare, pubmästare och ytterligare sju ledamöter, vilka benämns barpersonal.” 


 


till att i stället säga: 


 


”Klubbverket består av klubbmästare tillika utskottsordförande, vice klubbmästare, 


sånganförare, två diskjockeys, två evenemangsvärdar, barmästare, festmästare, 


två köksmästare, pubmästare och ytterligare åtta ledamöter.” 


 


Arvid Törnfelt, Köksmästare KV 


Med stöd från Klubbverket 2024, KorV 
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Proposition om stadgeändring till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte 2024-11-20 


 


Studiebevakning av masterprogrammet i djuromvårdnad  


I år började ett kurspaket erbjudas som leder till en masterexamen inom djuromvårdnad och 2025 


kommer ett fullständigt masterprogram i djuromvårdnad att erbjudas. Eftersom VMF 


studiebevakar utbildningar inom djuromvårdnad och veterinärmedicin är det rimligt att även 


masterprogrammet i djuromvårdnad ska studiebevakas av VMF. Styrelsen föreslår därför att 


stadgarna ändras så att Utbildningsutskottets instruktioner och poster inkluderar 


masterprogrammet.  


Vi yrkar  


- Att Stadgebilaga 1 under ”XIV. Utbildningsutskottet (UU)” ändras från: 


”Utbildningsutskottet består av vice ordförande i styrelsen tillika 
utskottsordförande, representant för djursjukskötarstudenter, representant för 
veterinärstudenter, en ledamot från varje årskurs på veterinärprogrammet 
respektive djursjukskötarprogrammet, en ledamot från TU-Vet, en studiesocialt 
ansvarig, en sekreterare och ytterligare två ledamöter därutöver.” 


Till 


”Utbildningsutskottet består av vice ordförande i styrelsen tillika 
utskottsordförande, representant för djursjukskötarstudenter, representant för 
veterinärstudenter, en ledamot från varje årskurs på veterinärprogrammet 
respektive djursjukskötarprogrammet, en ledamot från TU-Vet, en ledamot från 
masterprogrammet i djuromvårdnad, en studiesocialt ansvarig, en sekreterare och 
ytterligare två ledamöter därutöver.” 


 
- Att Stadgebilaga 2 under ”Utbildningsutskottet” ändras från: 


”Utbildningsutskottet åligger:  
att bevaka undervisningen på veterinärprogrammet, djursjukskötarprogrammet 
och TU-Vet-programmet” 


Till 


”Utbildningsutskottet åligger:  
att bevaka undervisningen på veterinärprogrammet, djursjukskötarprogrammet, 
TU-Vet-programmet och masterprogrammet i djuromvårdnad” 


 
- Att Stadgebilaga 2 under ”Utbildningsutskottet” ändras från  


”Årskursrepresentant och TU-Vet-representant i utbildningsutskottet åligger:  
att närvara vid UU:s sammanträden, 
att från berörd årskurs inhämta information och informera i aktuella frågor.” 


Till 


”Årskursrepresentant, TU-Vet-representant och master-representant i 
utbildningsutskottet åligger:  
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att närvara vid UU:s sammanträden, 
att från berörd årskurs inhämta information och informera i aktuella frågor.” 


Styrelsen 2024 







Årsmöte Veterinärmedicinska föreningen  
Datum 20-11-2024 
Bilaga 3 


Postlista Veterinärmedicinska Föreningen 2025 


Styrelsen 


• Ordförande: Jasmin Pettersson (Vet 4) 


• Vice ordförande: Stella Bergman (Vet 4) 


• Kårutskottsordförande: Thordis Olafsdottir (Vet 4) 


• Skattmästare: Sofia Dahl (DSS 1) 


• Sekreterare: Line Hållstrand (Vet 3) 


• SLUSS-representant: Nils Sjökvist (Vet 4) 


• Ledamot veterinärprogrammet: Maria Hallberg (Vet 5) 


• Ledamot djursjukskötarprogrammet: Amelia Lindberg (DSS 1) 


• Informationsansvarig: Naëmi Ansovald (Vet 1) 


Ekonomiutskottet (EkU) 


• Skattmästare: se styrelsen 


• Vice skattmästare: Ebba Jacobsson (Vet 1) 


• Medlemsansvarig: Hampus Leoo (Vet 2) 


• Representant för fodergruppen: Nathalie Bylund (Vet 5) 


• Ledamot:  


• Ledamot:  


Utbildningsutskottet (UU) 


• Ordförande (tillika vice ordförande i styrelsen): se styrelsen  


• Representant för veterinär: Maria Hallberg (Vet 5) 


• Representant för DSS: Ronja Frohlund (DSS 2) 


• Sekreterare: Naëmi Ansovald (Vet 1) 


• Studiesocialt ansvarig:  


• Huvudstuderandeskyddsombud*: Ida Henckel (Vet 3) 


• Årskursrepresentant I (Vet I): Elsa Eriksson (Vet 1) 


• Årskursrepresentant II (Vet II): Alice Yates (Vet 2) 


• Årskursrepresentant III (Vet III): Line Hållstrand (Vet 3) 


• Årskursrepresentant IV (Vet IV): Lucy Grosskopf (Vet 4) 
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• Årskursrepresentant V (Vet V): Madeleine Andersson (Vet 5) 


• Årskursrepresentant I (DSS I): Linnea Holst (DSS 1) 


• Årskursrepresentant 2 (DSS 2): Ronja Frohlund (DSS 2) 


• Årskursrepresentant 3 (DSS 3): Tova Hägerstrand (DSS 3)  


• Representant (TU-Vet): Stjepan Grubesic (TU-Vet)  


• Representant masterprogram DSS (masterprogram i djuromvårdnad): 


• Ledamot: Lydia Ekman (Vet 4) 


• Ledamot: Sebastian Rodhe (Vet 2)  


* Väljs in på höstens första  föreningsmöte 


Bladmagen (BM) 


• Chefredaktör: Johanna Gunnarsson (Vet 3) 


• Redaktör: Saga Gustafsson (Vet 1)  


• Redaktör: Irma Wallius (Vet 1) 


• Redaktör: My Thelander (Vet 1) 


• Redaktör: Nina Lindh (DSS 1) 


• Redaktör: Ebba Ekholm (Vet 1) 


• Kårfotograf: Amelie Johansson (Vet 3) 


Djuretiska utskottet (DjurEt) 


• Ordförande: Lovisa Uusimäki Bölja (Vet 3) 


• Ekonomiansvarig: Marie Ebbestad (Vet 4) 


• Ledamot: Sofia Bergstrand (DSS 3) 


• Ledamot: Kajsa Eliasson (Vet 1) 


• Ledamot: Erika Keurulainen (Vet 1) 


Eventutskottet (EvU) 


• Ordförande: Kristina Eriksson (Vet 1) 


• Ledamot: Agnes Carlberg (Vet 2) 


• Ledamot: Ida Henckel (Vet 3) 


• Ledamot: Isabella Lindberg (Vet 1) 


• Ledamot: Malva Erlandsson (Vet 1) 
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Fikautskottet (FiQ) 


• Fikamästare: Elin Ekberg (Vet 2) 


• Vice Fikamästare: Lee Lille (Vet 2) 


• Ekonomiansvarig: Clara Farnebäck (Vet 4) 


• Soppansvarig: Elin Angeria (DSS 1) 


• Sockerbagare: Noah Hagberg (Vet 1) 


• Sockerbagare: Edvin Gjerde (Vet 1) 


• Sockerbagare: Klara Lindström (Vet 1)  


• Sockerbagare: Emilia Jansson (DSS 1) 


• Sockerbagare: Alma Schmidt (Vet 2) 


• Sockerbagare: Ebba Jacobsson (Vet 1)  


• Sockerbagare: Jasmine Österberg (DSS 1) 


• Sockerbagare: Hedda Simonsson (Vet 1) 


• Sockerbagare: Jennifer Kvist (DSS 1) 


• Sockerbagare: Lova Arnesjö (Vet 3) 


• Sockerbagare: Fannie Rydell (Vet 2) 


• Sockerbagare: Lovisa Stenman (DSS 1) 


• Sockerbagare: Elvira Karjel (Vet 1) 


• Sockerbagare: Hugo Isaksson (Vet 1) 


• Sockerbagare: Neo Nordling (DSS 1) 


• Sockerbagare:  


Inskottet 


• Ordförande (Vet III-V eller DSS II): Signe Lundin (Vet 3) 


• Välkomstmästare (Vet II): Emma Åkesson (Vet 2) 


• Välkomstmästare (DSS I): Neo Nordling (DSS 1) 


• VVK-ansvarig (Vet II/DSS I): Alexandra Ekström (Vet 2) 


• Skräcken-ansvarig (Vet II/DSS I): Jamie Strandberg (DSS 1) 


• Huvudfadder (DSS I): Louise MacFie (DSS 1) 
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• Huvudfadder (Vet II): Ella Cerne (Vet 2) 


• Fejkisansvarig (Vet II/DSS I): Agnes Carlberg (Vet 2) 


• Årskursrepresentant I (Vet I): Lovisa Nordberg (Vet 1) 


• Årskursrepresentant III (Vet III): Evelina Andersson (Vet 3) 


• Årskursrepresentant IV (Vet IV): Ida Skogh (Vet 4) 


• Årskursrepresentant V (Vet V): Elsa Almersson (Vet 5) 


• Årskursrepresentant II (DSS II): Elvira Rosenlund (DSS 2) 


• Årskursrepresentant III (DSS III): Nike Diesen (DSS 3) 


• Fadderansvarig (Vet I) (inofficiell post): Lovisa Nordberg (Vet 1) 


• Fadderansvarig (DSS I) (inofficiell post): Neo Nordling (DSS 1) 


• VVK (Vet II)*: Emma Åkesson (Vet 2) 


• VVK (Vet II)*: Molly Melin (Vet 2) 


• VVK (Vet II)*: Jenny Fredén (Vet 2) 


• VVK (Vet II)*: Anja Sjöström (Vet 2) 


• VVK (Vet II)*: Julia Strömberg Carlsson (Vet 2) 


• VVK (Vet II)*: Alice Yates (Vet 2) 


• VVK (DSS I)*: Elin Angeria (DSS 1) 


• VVK (DSS I)*: Sofia Dahl (DSS 1) 


• VVK (DSS I)*: Frida Palmér (DSS 1) 


• VVK (DSS I)*: Jasmine Österberg (DSS1) 


• VVK (DSS I)*: Rebecka Salo (DSS 1) 


• VVK (DSS I)*: Nathalie Stjernström (DSS 1) 


• Skräcken (Vet II)*: Charlie Lundblad (Vet 2) 


• Skräcken (Vet II)*: Mimmi Jonsson (Vet 2) 


• Skräcken (Vet II)*: Vera Kvist (Vet 2) 


• Skräcken (DSS I)*: Neo Nordling (DSS 1) 


• Skräcken (DSS I)*: Nina Lindh (DSS 1) 


• Skräcken (DSS I)*: Leia Holgersson (DSS 1) 


* Deltar inte på inskottets möten 


Internationella utskottet (IU) 


• Ordförande: Nils Sjökvist (Vet 4) 
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• Sekreterare: Bex Rommer (Vet 2) 


• Senior Exchange Officer: Madeleine Lorentzon (Vet 2) 


• Ekonomiansvarig: Stella Bergman (Vet 4) 


• Junior Exchange Officer: Lovisa Forss (Vet 4) 


• IVNSA-representant: Jamie Strandberg (DSS 1) 


• Ledamot: Ella Cerne (Vet 2) 


• Ledamot: Elvira Karjel (Vet 1) 


Jakt- och Vildmarksutskottet (JaVU) 


• Ordförande: Maria Hallberg (Vet 5) 


• Vice Ordförande: Åsa Alklint (Vet 3) 


• Kursansvarig:  Jenny Fredén (Vet 2) 


• Jägarexamensansvarig*: Rebecca Lejdström (Vet 4) 


• Ledamot: Ida Lövgren (DSS 1) 


• Ledamot: Linnea Robertte (Vet 1) 


• Ledamot: Lee Lille (Vet 2) 


* Väljs in på höstens första  föreningsmöte 


Klubbverket (KV) 


• Klubbmästare: Vanja Pennebrink (Vet 5) 


• Vice klubbmästare: Cornelia Johansson (Vet 2) 


• Festmästare: Lovisa Larsson (Vet 1) 


• Köksmästare: Lovisa Ödeen (Vet 1) 


• Köksmästare: Saga Gustafsson (Vet 1) 


• Barmästare: Willie Bergdahl (Vet 4) 


• Pubmästare: Alexandra Jentzen (Vet 2) 


• Barpersonal: Lisa Winell (DSS 1) 


• Barpersonal: Lycke Barck-Holst (Vet 4) 


• Barpersonal: Elsa Eriksson (Vet 1) 


• Barpersonal: Frida Palmér (DSS 1) 


• Barpersonal: Alma Nilsson (DSS 1) 


• Barpersonal: Kajsa Johansson (Vet 1) 
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• Barpersonal: Albin Käll (DSS 1) 


• Barpersonal: Sofie Hägring (Vet 4) 


• Sånganförare: Ockie Fyrö (Vet 4) 


• DJ: Tyra Johansson (Vet 4) 


• DJ: Linnea Robbertte (Vet 1) 


• Evenemangsvärd: Irma Wallius (Vet 1) 


• Evenemangsvärd: Kristina Eriksson (Vet 1) 


Kårhusutskottet (KU) 


• Kårhusgeneral: Malin Nyström (Vet 4) 


• Kårhusöverste: Arvid Törnfelt (Vet 3) 


• Kökskapten: Clara Farnebäck (Vet 4) 


• Kårhusadjutant: Josef Vaz Contreiras (Vet 1) 


• Kårhusheraldiker: Sofia Tellström Bark (Vet 5) 


• Nyckelpiga: Lydia Ekman (Vet 4) 


• Bibliotekarie: Ellen Karlsson (DSS 3) 


• Materialförvaltare: Tove Myrin (Vet 5) 


• KrukU: Vera Hultman (Vet 2) 


• Hundgårdsansvarig: Anja Sjöström (Vet 2) 


• Hundgårdsansvarig: Lina Kärf (Vet 2) 


• Kårhusfixare: Oskar Persson (DSS 3) 


• Kårhusfixare: Edvin Gjerde (Vet 1) 


Näringslivsutskottet (NU) 


• Sponsansvarig:  


• Annonsansvarig: Lovisa Nordberg (Vet 1) 


• Ledamot samt UO-representant: Eerika Sällinen (Vet 1) 


PR-gruppen 


• Ordförande: Kristina Kulcsar (Vet 3) 


• Ledamot: Jenny Evertsson (Vet 3) 
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• Ledamot: Sofia Henell (Vet 3) 


• Ledamot: Thordis Olafsdottir (Vet 4) 


• Ledamot: Yume Katayama (Vet 1) 


Relaxutskottet (RU) 


• Ordförande: Sofie Hägring (Vet 4) 


• Ekonomiansvarig: Lovisa Forss (Vet 4) 


• Evenemangsansvarig: Kristina Eriksson (Vet 1) 


• Bokningsansvarig: Arvid Törnfelt (Vet 3) 


• Materialansvarig: Malin Nyström (Vet 4) 


• SPAmöba (Vet 1): Eerika Sällinen (Vet 1) 


• PLASKton (DSS 1): Jasmine Österberg (DSS 1) 


Projektgruppen kårhusflytt 


• Ledamot: Vanja Pennebrink (Vet 5) 


• Ledamot: Evelina Andersson (Vet 3) 


• Ledamot: Signe Lundin (Vet 3) 


• Ledamot: 


• Ledamot: 


Övriga poster 


• Revisor (ekonomiskt kunnig): Daniel Eriksson (Vet 2) 


• Revisor:  


• Diskussionsledare:  


• Auktionsförättare: Lovisa Björnstedt (Vet 3) 


• Auktionsförättare: Ghenna Chahrour (Vet 3) 


• SORK ledamot (helår; dec-dec):  


• SORK ledamot (helår; maj-maj)*:  


• SUSBO-representant (ledamot): Julius Storåkern (Vet 5) 


• SUSBO-representant (suppleant): Karin Kjellander (Vet 4) 


• Studerandeskyddsombud (Vet 1)**: Lovisa Ödeen (Vet 1) 
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• Studerandeskyddsombud (Vet 2)**: Alexandra Ekström (Vet 2) 


• Studerandeskyddsombud (Vet 3)**: Johanna Gunnarsson (Vet 3) 


• Studerandeskyddsombud (Vet 4)**: Michaela Leão Sjöblom (Vet 4) 


• Studerandeskyddsombud (Vet 5)**: Maria Hallberg (Vet 5) 


• Studerandeskyddsombud (Vet 6)**: Liselle Simonsson (Vet 6) 


• Studerandeskyddsombud (DSS 1)**: Nicole Jacobsson (DSS 1) 


• Studerandeskyddsombud (DSS 2)**: Elvira Rosenlund (DSS 2) 


• Studerandeskyddsombud (DSS 3)**: Tova Hägerstrand (DSS 3) 


• Standarförare och tofsvipor: Vanja Pennebrink (Vet 5), Maria Hallberg (Vet 5), 


Tova Hägerstrand (DSS 3, VT25), Karin Kjellander (Vet 4, HT25) 


* Väljs in på vårens andra föreningsmöte 


** Väljs in på höstens första föreningsmöte 
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